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《快捷英语》

内容概要

《快捷英语·阅读理解与完形填空:周周练(高2年级上)(黑龙江专版)》的编写体现“阅读理解+完形填
空+七选五阅读”的组合阅读概念，在编写的过程中按题型的难易程度合理编排，通过浓郁的时代感
、包罗万象的题材规范的语言和最新命题走向的设题方式等让学生在训练的过程中了解世界、学习英
语知识，从而达到总结解题规律、升华解题技巧的目的，综合提高学生的阅读能力。3.精练精析，选
材经典，设题精准。
《快捷英语·阅读理解与完形填空:周周练(高2年级上)(黑龙江专版)》联合黑龙江地区和全国各地知名
教考专家与一线教学教师精心编写。在编写的过程中，作者深入研究题型的分布和题量的设置，紧扣
题型特点，深度剖析，严格把关，精选试题，原创新题，做到试题设置精准、难易搭配合理、解析准
确到位，将最新考试信息和训练有机地结合在一起。
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章节摘录

　　The dynamics （动因） of divergence （收入差距） across these sub-national areas have taken the form of
（引发了） a "race to the top" （激烈竞争）——meaning that all parts of the population, including the poor
with low education in backward inland rural areas, have experienced gains in average income. The largest gains
have been registered by those with higher income and education in leading coastal urban areas. Using the China
Economic, Population, Nutrition and Health Survey data of 1989 and 2008, we show that the mostimportant
factors explaining all inequality are differential returns to schooling and sector of employment.An analysis based on
household income determination shows that the increase in returns to educationexplains two-thirds of income
changes in urban areas and one-sixth in rural areas. The widening incomegaps are the consequence of higher
growth in leading urban and coastal areas and that the skilledpopulation has benefited more from the economic
reforms carried out during the last 30 years.
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编辑推荐

　　《快捷英语·阅读理解与完形填空：周周练（高2年级上）（黑龙江专版）》涵盖黑龙江省高考
最新热考七选五阅读，中国英语教育领先品牌，200万英语教师选择。
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精彩短评

1、非常满意，发货也很及时
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